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Verslag Presidium 
Datum 24-02-2025 
Tijd 17:30-18:00 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter Burgemeester A.J. Moerkerke 
Griffie  H.M. Vonk-Schenkel, F.J.H. Maas (verslag)  
Aanwezig  B. Çiçek (PvdA), A.C.M. Fens (OM), A.J.M. Haverkamp (CDA), M.F.M. Kuijpers 

(D66), J. Lems (UM), E.P.H.J. van der Linden (VVD), H.M. den Ridder-van Oers 
(ML), L. Schreuders (CU), P. Stehouwer (BBM/BBB) en S. Elseman 
(gemeentesecretaris)  

Afwezig  J. van Brenkelen (OM), N.C. van Drimmelen (CDA), M. Tolu (Fractie Tolu) 
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Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 17.35 uur. 
 
De heren Van Brenkelen (OM), Van Drimmelen (CDA) en Tolu (Fractie Tolu) 
hebben zich afgemeld. De heer Haverkamp is aanwezig namens het CDA. 
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Vaststelling agenda 
De vergadering gaat akkoord met de agenda. 
 

3 
 

Verslag van de vergadering van 25 november 2024 
De heer Stehouwer merkt op dat in het verslag is opgenomen dat hij last heeft van 
de weerspiegeling van licht in de beeldschermen in de raadzaal. Dit is echter niet 
het geval, het is een algemeen probleem, dat meerdere raads- en burgerleden 
hindert, afhankelijk van de plek waar ze zitten. Dit wordt aangepast in het verslag. 
 
De heer Stehouwer wil onder referte naar het verslag van de vergadering van 20 
januari 2025 weerleggen dat er in de commissievergadering van 16 januari 2025 
door de fractie van Burger Belangen Moerdijk / BBB Bondgenoot informatie uit 
geheime stukken zou zijn gebruikt.  
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Actiepuntenlijst presidium 
Er zijn geen opmerkingen over de actiepuntenlijst. 
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Mededelingen van de voorzitter 
De voorzitter meldt dat er in april 2024 op vragen van de heer Wiers (D66) is 
toegezegd om een informatieavond te organiseren over de uitvoerings- en 
handhavingsstrategie, waarin de keuzes van de Moerdijkse prioriteiten zouden 
worden toegelicht. De voorzitter vraagt of hier nog behoefte aan is, waarop het 
presidium besluit dat dit niet het geval is. Eventuele vragen die in dit verband nog 
leven kunnen via de griffie worden ingediend. 
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Mededelingen van de griffier 
• De griffier geeft aan de laatste tijd een vragen te hebben ontvangen over de 

termijn voor het indienen van technische vragen en brengt in herinnering dat 
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technische vragen voor een commissievergadering uiterlijk één kalenderweek 
(= 5 werkdagen) voor de commissievergadering dienen te worden ingediend bij 
de griffie. 

• De griffier doet de mededeling dat er in principe van maandag tot en met 
donderdag beveiliging aanwezig is in het gemeentehuis en er dus tot dit 
tijdstip fractievergaderingen kunnen worden ingepland. Voor latere tijdstippen 
geldt: uiterlijk woensdag in de week ervoor inplannen, wordt dit later dan gaat 
een en ander in overleg (vanwege de beveiliging die geregeld moet worden). 
Dit heeft vorige week ook in de nieuwsbrief gestaan. 

• De rekenkamer heeft voorgesteld om een kennissessie met de raad te 
organiseren over het onderzoek externe inhuur. De griffier geeft aan dat dit 
mogelijk zou zijn op woensdag 16 april 2025 voorafgaand aan de 
raadsvergadering. Het presidium gaat akkoord met het inplannen van de 
kennissessie op de voorgestelde datum.  

• De griffier meldt dat de heer De Haas, voorzitter van de Stichting 
Schuldhulpmaatje Moerdijk, heeft voorgesteld om voor de raad een 
presentatie te houden over de werkzaamheden van de stichting. Het 
presidium gaat akkoord om deze presentatie te combineren met een andere 
bijeenkomst. De griffier gaat op zoek naar een geschikte datum. 

• De griffier komt terug op de oproep tot het inrichten van een 
ambassadeurschap voor de gemeenschappelijke regeling Geweld in 
Afhankelijkheidsrelaties (GIA), die wethouder Joosten in de 
commissievergadering heeft gedaan. Naar aanleiding van de 
informatiebijeenkomst ambassadeurs verbonden partijen, wordt op dit 
moment door de griffie gewerkt aan een procesvoorstel, dat in het volgende 
presidium zal worden voorgelegd. In dat kader kan dan ook de betrokkenheid 
van de raad bij de GR GIA worden besproken. 
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Terugblik laatste raads- en commissievergaderingen en andere 
bijeenkomsten 

• 23 januari 2025, informatiebijeenkomst openbare ruimte en 
energietransitie; 

• 29 januari 2025, auditcommissie en Rekenkamer offerte uitvraag 
Jeugdzorg; 

• 30 januari 2025, extra toelichting op de onteigeningsprocedure Randweg 
Klundert; 
De heer Van der Linden vindt dat zo’n toelichting in het vervolg eerder 
gegeven zou moeten worden, het was namelijk zeer verhelderend. 

• 30 januari 2025, raadsvergadering; 
• 31 januari 2025, werkbezoek verduurzaming zwembaden; 
• 4 februari 2025, klankbordgroep De Niervaert; 

De heer Schreuders vraagt aandacht voor een duidelijkere agenda voor 
klankbordgroepbijeenkomsten. Er waren nu geen stukken en er was geen 
presentatie. 

• 6 februari 2025, informatiebijeenkomst raadsambassadeurschap 
Verbonden Partijen; 
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• 10 februari 2025, regionale radenbijeenkomst Etten-Leur; 
• 11 februari 2025, klankbordgroep Powerport; 
• 13 februari 2025, commissie Fysiek Domein; 
• 17 februari 2025, auditcommissie en Rekenkamer vervolg offerte uitvraag 

Jeugdzorg; 
• 19 februari 2025, auditcommissie managementletter; 
• 19 februari 2025, informatiebijeenkomst aanbevelingen onderzoek 

Rekenkamer grote infrastructurele projecten;  

De griffier geeft aan dat er vanuit rekenkamer en griffie een raadsvoorstel 
wordt voorbereid en vraagt of dit in de commissie behandeld moet worden 
of rechtstreeks naar de raadsvergadering kan. Afgesproken wordt dat het 
raadsvoorstel wordt voorgelegd aan het presidium en dat daar zal worden 
bekeken of het voorstel door kan naar de raadsvergadering of dat er nog 
eerst behandeling in de commissie moet plaatsvinden. 

20 februari 2025, commissie Sociaal en Bestuurlijk Domein 
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Planning raadsbijeenkomsten en werkbezoeken 

• Aan het programma van de informatiebijeenkomst van 20 maart 2025 is 
het onderwerp programma mobiliteit toegevoegd. 

• Op 2 april 2025 zal een informatiebijeenkomst over de visie 
bedrijventerreinen worden gehouden. Hiervoor wordt de uitloopavond 
commissie gebruikt. 

• Aan het programma van de informatiebijeenkomst van 10 april 2025 is het 
onderwerp zwembaden toegevoegd. 

• In april moet ook nog een informatiebijeenkomst over Powerport worden 
ingepland, maar op dit moment is het nog niet mogelijk hiervoor een 
definitieve datum vast te zetten. Het presidium gaat akkoord met het 
inplannen van deze avond op een nader te bepalen datum. 

• De onderwerpen voor de informatiebijeenkomst van 22 mei 2025 zijn 
organisatie/toelichting arbeidsmarkt en gezond en actief leven akkoord 
(GALA). 

• De onderwerpen van de informatiebijeenkomst van 19 juni 2025 zijn 
programma dienstverlening en accommodatiebeleid. 

• Het onderwerp voor de informatiebijeenkomst van 4 september 2025 is 
afval- en grondstoffenbeleid. 

 
  9 Raadsagenda 13 maart 2025 en bestuurlijke planning 

Het presidium gaat akkoord met de raadsagenda van 13 maart 2025. Over de 
bestuurlijke planning zijn geen opmerkingen. 
 

10 Wat verder ter tafel komt 
• Mevrouw Den Ridder vraagt om het getik, dat in de raadzaal te horen is, te 

(laten) verhelpen.  
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• De heer Stehouwer meent dat artikelen 12 en 18 van de verordening op de 
raadscommissies strijdig met elkaar zijn voor wat betreft het aanpassen 
van de commissieagenda in de commissievergadering. Dit zal worden 
meegenomen in de herijking van de verordening die momenteel 
plaatsvindt. 

• De heer Çiçek is ontstemd dat het systeem in de raadzaal nog altijd niet 
foutloos functioneert. Mevrouw den Ridder stelt in aanvulling hierop voor 
om in een dossier vast te leggen wat er niet goed is gegaan. De griffier 
geeft aan dat alle problemen die zich voordoen, worden teruggekoppeld 
aan de leverancier. Voor wat betreft het niet werken van het geluid bij de 
webcast van de informatiebijeenkomst van 19 februari heeft een monteur 
het probleem op 20 februari opgelost en werkte de webcast inclusief 
geluid probleemloos bij de commissievergadering van 20 februari. 

• De heer Schreuders vraagt of het mogelijk is om aan de terugkoppeling 
verbonden partijen door de portefeuillehouders een limiet te stellen. De 
voorzitter geeft aan er bij de portefeuillehouders op aan te dringen de 
terugkoppeling beknopt en duidelijk te houden. 

 
11 Sluiting 

Het volgende presidium staat gepland voor maandag 7 april 2025 om 18.00 uur.  

De voorzitter sluit de vergadering om 18.15 uur. 
  
  
  
  

 


